
Skaityklos

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Skaityklos

Kai kurių:

	 •	knygų,

	 •	laikraščių,

	 •	žurnalų

namo neštis negalima.

Juos galite skaityti tik bibliotekoje.

Bibliotekoje yra skaityklos.

Skaitykla yra vieta, kurioje galima skaityti knygas. 

Skaitykloje yra tylu.

Skaityklose taip pat yra internetas.

Jis yra nemokamas.

Jeigu kyla klausimų, 

galite kreiptis į skaityklos darbuotoją.

Bibliotekoje yra tokios skaityklos:

	 •	Žiniasklaidos.

		  Ši skaitykla yra 2 aukšte.

	 Čia galite rasti daug:

		  o	laikraščių,

		  o	žurnalų. 

 

	 •	Lituanistikos.

	 Čia rasite daug skaitinių, pavyzdžiui, apie:

		  o	Lietuvą,

		  o	Lietuvos istoriją,

		  o	lietuvių kalbą.

	 Ši skaitykla yra 3 aukšte. 
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	 •	Socialinių mokslų.

		  Čia rasite daug skaitinių, pavyzdžiui, apie:

		  o	psichologiją,

		  o	teisę,

		  o	politiką.

	 Ši skaitykla yra 3 aukšte. 

	 •	Humanitarinių mokslų.

		  Čia rasite daug skaitinių, pavyzdžiui, apie:

		  o	filosofiją,

		  o	tikėjimą,

		  o	kalbas.

	 Ši skaitykla yra 3 aukšte.

	 •	Muzikos ir vizualiųjų menų.

		  Ši skaitykla yra 5 aukšte.

		  Čia galite rasti daug:

		  o	knygų,

		  o	natų,

		  o	muzikos,

		  o	filmų.

		  Juos galite:

		  o	skaityti,

		  o	žiūrėti,

		  o	klausytis

		  tik skaitykloje.

		  Jų negalite pasiimti namo.
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